Don`t know if I could ever win an ice cream eating competition, but I sure like to try. Maybe this man could help me out. He has a unique talent, not for eating ice cream necessarily, but for balancing it. Give him a cone and a scoop and watch him work his magic.
虽然不知道我是否能赢得一场吃冰淇淋大赛，但我能确定我非常乐意去试一试。也许这个人能帮助我。此人有一种独特的天赋，不是吃冰淇淋，而是平衡冰淇淋。给他一个蛋筒和一个勺子，就能看到他施展他的魔法了。
Dimitri Panciera credits the local artisan ice cream from his home town in Italy for helping him win the Guinness World Record for balancing 121 scoops on a cone.
迪米特里•潘切拉能够将121勺冰淇淋堆到一个蛋筒上，并因此赢得吉尼斯世界纪录。他将其归功于来自意大利家乡的当地的手工冰淇淋。
It probably took a gelato time to cone those skills and more of a soft touch than a soft serve. 
练就这项技艺可能花费了不少时间。比起软冰淇淋，它需要的更多的是堆砌时的轻触。
I`m Carl Azuz and we`re always happy to serve up the scoop on world news. This is CNN 10.
我是卡尔·阿祖兹，很高兴能为大家带来世界新闻的独家报道。这里是CNN 10。
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